
 
Stadsmiljönämnden 

Yrkande angående Upphandling av Serviceresor 
2027 avseende fasta volymer för tjänstepass 

Förslag till beslut 
I Stadsmiljönämnden: 

1. Stadsmiljönämnden får i uppdrag att i mesta möjliga mån ställa krav kring att leverantörerna inte 

arbetar utifrån en modell med delade pass. 

2. Stadsmiljöförvaltningen får i uppdrag att ställa krav på arbetsvillkor motsvarande fullvärdiga 

svenska kollektivavtal, inklusive men inte begränsat till kollektivavtalslikande löner och möjlighet 

till pauser under arbetsdagen. 

3. I övrigt bifalles tjänsteutlåtandet. 

Yrkandet 
Enligt lag skall arbetsrättsliga villkor fastställas vid offentlig upphandling. I den rödgröna budgeten för 

2025 är vi tre partier tydliga med att staden ska säkerställa att inköp och upphandlingar inte leder till 

löne- eller villkorsdumpning för arbetstagare och att nuvarande praxis på området fortsatt ska utmanas. 

Detta omfattar även den aktuella upphandlingen av serviceresor. Att arbeta delade pass, eller delade 

turer, ger sämre möjlighet till återhämtning och sämre balans mellan arbete och privatliv för 

arbetstagaren. Det, tillsammans med andra arbetsmiljömässiga försämringar vi ser inom 

transportbranschen, är något vi inte kan stå bakom. 
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